



# مَرْكَبَةِ فَنَادِقِ الْخَلِيجِ، هَمَانَ، الْمُرْوَةُ، س.ب.م.م.ج.م.

GULF HOTELS (OMAN) COMPANY LIMITED (S.A.O.G.)

C.R. No. MQ 1059459  
TAX CARD NO. 8063799

سجل تجاري م رقم ١٠٥٩٤٥٩  
رقم البطاقة الضريبية ٨٠٦٣٧٩٩

Date: 13<sup>th</sup> August 2025

Sub: MSX discussion session recording link on unaudited financial statements for the six months period ended 30<sup>th</sup> June 2025

Gulf Hotels (Oman) Company Limited SAOG would like to inform the shareholders, investors, and analysts that the MSX session for discussion on the unaudited financial statements for the six months period ended 30<sup>th</sup> June 2025 was conducted on 13<sup>th</sup> August 2025.

Below is the video recording link for the live session held today (13<sup>th</sup> August 2025).

For more information please contact: Mr. Yogish Mallya Mobile No 99341785

رابط الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط على البيانات المالية الغير المدققة للفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025

يسر شركة فنادق الخليج عمان المحدودة ش.م.ع إبلاغ المساهمين وعموم المستثمرين والمحللين ان جلسة المناقشة عبر بورصة مسقط لمناقشة البيانات المالية الغير المدققة للفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025 قد تم إنعقادها في 13 أغسطس 2025م يمكن تحميل تسجيل الفيديو للجلسة من خلال الموقع الإلكتروني للشركة على الرابط الموضح أدناه

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال الفاطل يوغيش ماليا، الهاتف: 99341785

<https://youtu.be/pJPhYf8g-zs>



Yogish Mallya  
Chairman of the Board and Executive Director

Chairman of the Audit Committee and Secretary of the Board